
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

 FINANŠU KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2023.gada 21.septembrī                                                                                   Nr. 10 

 

Sēde sasaukta plkst. 13:00 

Sēdi atklāj plkst. 13:07 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 
 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par Nacionālo bruņoto spēku organizētajām mācībām “Namejs 2023” 

(INFORMATĪVS). 

2. Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.45, Baznīcas ielā 7, Balvos, Balvu novadā 

nodošanu atsavināšanai. 

3. Par nekustamā īpašuma “Korintes”, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā atsavināšanu 

un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

4. Par nekustamā īpašuma “Dumbrāji”, Kubulu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

5. Par nekustamā īpašuma “Stūri”, Susāju pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu. 

6. Par nekustamā īpašuma Baznīcas ielā 1B, Viļakā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

7. Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3, Kultūras ielā 3A, Žīguros, Žīguru pagastā, 

Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

8. Par nekustamā īpašuma “Cūkusalas karjers”, Rugāju pagastā, Balvu novadā 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

9. Par nekustamā īpašuma “Vārpas”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 
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10. Par nekustamā īpašuma “Zaļbirze”, Krišjāņu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

pirkuma līguma slēgšanu. 

11. Par nekustamā īpašuma Sporta ielā 2A, Viļakā, Balvu novadā atsavināšanu un pirkuma 

līguma slēgšanu. 

12. Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.6, Liepnas ielā 1, Viļakā, Balvu novadā 

atsavināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

13. Par nekustamā īpašuma “Vārpas”, Susāju pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

14. Par nedzīvojamo telpu – “Ambulances ēka”, Rekovas ielā 25, Rekovā, Šķilbēnu 

pagastā, Balvu novadā, nomas tiesību izsoles rezultātu apstiprināšanu un nomas līguma 

slēgšanu. 

15. Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu. 

16. Par Balvu novada pašvaldības aģentūras “SAN-TEX” kustamās mantas norakstīšanu. 

17. Par Balvu novada Sociālās pārvaldes sniegto maksas pakalpojumu cenrādi. 

18. Par Balvu novada pašvaldības izglītības iestāžu izdevumu tāmes apstiprināšanu 

savstarpējiem norēķiniem par izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem. 

19. Par izmaiņām Balvu sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas sastāvā. 

20. Par grozījumiem Balvu sadarbības teritorijas Civilās aizsardzības komisijas nolikumā. 

21. Par izmaiņām Iepirkumu komisijas sastāvā. 

22. Par grozījumiem Balvu novada Iepirkumu komisijas nolikumā. 

23. Par Bērzkalnes pagasta pārvaldes vadītāja funkciju deleģēšanu. 

24. Par dalību biedrībā “Latvijas Mūzikas izglītības iestāžu asociācija”. 

25. Par grozījumiem Balvu novada Interešu izglītības programmu izvērtēšanas un 

mērķdotāciju sadales komisijas nolikumā. 

26. Par pieminekļa uzstādīšanu Balvos dzimušajai arfistei, arfas pasniedzējai Dzidrai 

Bražei (INFORMATĪVS). 

27. Par Odesas reģiona Baltas pilsētas pašvaldības Ukrainā sadarbības piedāvājuma 

izskatīšanu (INFORMATĪVS). 

28. Par Balvu novada pašvaldības aģentūras “San-tex” reorganizāciju (INFORMATĪVS). 

29. Par izglītības iestāžu kvalitatīviem un kvantitatīviem rādītājiem (INFORMATĪVS). 

30. Par izglītības iestāžu telpu noslodzi un uzturēšanas izmaksām (INFORMATĪVS). 

31. Par pašvaldības zemes vienību izvērtēšanu katastrofu pārvaldības centra būvniecībai 

Balvos (INFORMATĪVS). 

32. Par Eiropas Savienības Austrumu pierobežas plānoto programmu. 

 

Papildus darba kārtībā: 

33. Par grozījumu Balvu novada domes 2023.gada 29.augusta lēmumā "Par metu konkursa 

"Balvu muižas un ezera krastmalas publiskās ārtelpas attīstība" žūrijas komisijas 

apstiprināšanu" lēmumā. 

34. Par finansējuma piešķiršanu Kultūras iela 3A, Žīguri, Žīguru pagasts, daudzdzīvokļa 

ēkas jumta remontam. 

35. Par finanšu līdzekļu piešķiršanu ugunsgrēkā cietušajai Andra Babāna saimniecībai. 
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36. Par finanšu līdzekļu piešķiršanu ugunsgrēkā cietušajai Jāņa Čakāna saimniecībai. 

37. Par dalības maksas noteikšanu pasākumā “Balvu novada gada balva uzņēmējdarbībā 

2022". 

 

Sēdi vada – Sergejs Maksimovs 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: Aigars Pušpurs, Jānis Vancāns, Svetlana Pavlovska, Aija Mežale, Marija 

Duļbinska – attālināti- ar balss tiesībām, Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Anita Kokoreviča, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks 

 

Ieinteresētās personas: 

Izpilddirektore Daina Tutiņa, ZS 2.Vidzemes Brigādes komandieris pilkvedis Kaspars Miezītis, ZS 

31.Kājnieku bataljona komandieris pulkvežleitnants Jānis Freimanis, ZS 2.Vidzemes Brigādes 

komunikācijas daļas priekšniece kaprāle Agnese Štepāne, ZS 31.Kājnieku bataljona komunikācijas 

speciālists kaprālis Aigars Kikučs 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) Sandra 

Kindzule (attālināti-bez balss tiesībām), Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, 

Vīksnas pagasta pārvaldes vadītāja Dzintra Pipcāne, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā 

īpašuma speciāliste Ilze Avota, Viduču pamatskolas direktora pienākumu izpildītāja Anželika 

Ločmele, Juridiskās nodaļas juriskonsults Inese Trupovniece, Kancelejas un personāla nodaļas 

vadītāja Līga Vilciņa, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja vietnieks Mareks Šubenieks, 

Juridiskās noadaļas juriskonsults Ligija Logina, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma 

speciāliste Jana Krilova, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Arta Ķerģe, 

Tehniskās noadaļas vadītājs Andris Zelčs, galvenā ekonomiste Sandra Būdniece, Juridiskās 

nodaļas vadītāja Ilona Blūma, Attīstības nodaļas projektu vadītājs Gatis Siliņš, Kultūras pārvaldes 

vadītāja Rudīte Krūmiņa, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga 

Siņica, Iepirkumu nodaļas vadītāja Dace Dzērve, Juridiskās nodaļas juriskonsults Juris Annuškāns, 

vecākā lietvede Guna Strumpe, Attīstības nodaļas vadītājs Aleksandrs Sņegovs, P/A „San-tex“ 

direktors Egons Strumpe, Stacijas pamatskolas direktore Ruta Bukša, Rekavas vidusskolas 

direktore Žanna Maksimova, nodokļu administratore Iveta Logina 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi:  Sandra Kindzule - personīgu iemeslu dēļ 

 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājumu iekļaušanu 

 

Izsaka priekšlikumu 

Aldis Bukšs: 

Lūdz papildus darba kārtībā iekļaut informatīvu jautājumu Par Eiropas 

Savienības Austrumu pierobežas plānoto programmu. Komitejas 

locekļiem iebildumu nav. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt papildus darba kārtības jautājumu iekļaušanu. 

Komitejas locekļi apstiprina papildus darba kārtību. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

https://us06web.zoom.us/
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Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt papildus darba kārtības jautājumu iekļaušanu 

 

Balsojums par darba kārtību kopumā 

 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt darba kārtību kopumā. Komitejas locekļi apstiprina 

darba kārtību kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību kopumā 

 

1.§ 

Par Nacionālo bruņoto spēku organizētajām mācībām “Namejs 2023” (INFORMATĪVS). 

 

Ziņo Kaspars Miezītis: Ziņo un sīkāk paskaidro par Nacionālo bruņoto spēku organizētajām 

mācībām “Namejs 2023” un plānotajām aktivitātēm. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina šo sniegto informāciju par Nacionālo bruņoto spēku 

organizētajām mācībām “Namejs 2023” pieņemt zināšanai. 

 

Nolemj: 
Informācija par Nacionālo bruņoto spēku organizētajām 

mācībām “Namejs 2023” tiek pieņemta zināšanai. 

 

2.§ 

Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.45, Baznīcas ielā 7, Balvos, Balvu novadā nodošanu 

atsavināšanai 

 

Ziņo Ilze Avota: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.45, Baznīcas ielā 7, 

Balvos, Balvu novadā nodošanu atsavināšanai" 

 

3.§ 

Par nekustamā īpašuma “Korintes”, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Korintes”, Lazdukalna pagastā, 

Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 
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4.§ 

Par nekustamā īpašuma “Dumbrāji”, Kubulu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Dumbrāji”, Kubulu pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

5.§ 

Par nekustamā īpašuma “Stūri”, Susāju pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Stūri”, Susāju pagastā, Balvu novadā 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 
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6.§ 

Par nekustamā īpašuma Baznīcas ielā 1B, Viļakā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma Baznīcas ielā 1B, Viļakā, Balvu novadā 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

7.§ 

Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3, Kultūras ielā 3A, Žīguros, Žīguru pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3, Kultūras ielā 3A, 

Žīguros, Žīguru pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu" 



8 
 
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

8.§ 

Par nekustamā īpašuma “Cūkusalas karjers”, Rugāju pagastā, Balvu novadā atsavināšanu 

un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  1 (Jānis Trupovnieks) 

"atturas" -  1 (Aldis Bukšs) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Cūkusalas karjers”, Rugāju pagastā, 

Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 

 

9.§ 

Par nekustamā īpašuma “Vārpas”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Vārpas”, Šķilbēnu pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 



9 
 
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

10.§ 

Par nekustamā īpašuma “Zaļbirze”, Krišjāņu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Zaļbirze”, Krišjāņu pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" 

 

11.§ 

Par nekustamā īpašuma Sporta ielā 2A, Viļakā, Balvu novadā atsavināšanu un pirkuma 

līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma Sporta ielā 2A, Viļakā, Balvu novadā 

atsavināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

12.§ 

Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.6, Liepnas ielā 1, Viļakā, Balvu novadā atsavināšanu 

un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.6, Liepnas ielā 1, Viļakā, 

Balvu novadā atsavināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" 

 

13.§ 

Par nekustamā īpašuma “Vārpas”, Susāju pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Vārpas”, Susāju pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

14.§ 

Par nedzīvojamo telpu – “Ambulances ēka”, Rekovas ielā 25, Rekovā, Šķilbēnu pagastā, 

Balvu novadā, nomas tiesību izsoles rezultātu apstiprināšanu un nomas līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nedzīvojamo telpu – “Ambulances ēka”, Rekovas ielā 25, 

Rekovā, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā, nomas tiesību 

izsoles rezultātu apstiprināšanu un nomas līguma 

slēgšanu" 

 

15.§ 

Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas 

maksas apstiprināšanu" 



12 
 
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

16.§ 

Par Balvu novada pašvaldības aģentūras “SAN-TEX” kustamās mantas norakstīšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada pašvaldības aģentūras “SAN-TEX” 

kustamās mantas norakstīšanu" 

 

17.§ 

Par Balvu novada Sociālās pārvaldes sniegto maksas pakalpojumu cenrādi. 

 

Ziņo Sandra Būdniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Lūdz sagatavot uz domes sēdi informāciju par iepriekšējo cenrādi, lai 

varētu salīdzināt. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, vai šis jautājums ir izskatīts Sociālajā komitejā. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Atbild uz jautājumu un skaidro, ka atsevišķi šis jautājums nav skatīts 

Sociālajā komitejā, jo katru gadu tiek pārskatīts. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka būtu jāpārskata šis jautājums Sociālajā komitejā un jāizvērtē 

cik daudz ir bijusi dinamika un tad arī jāpaanalizē. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka tas tiek regulāri darīts, ka bija pamanījusi to, ka šis jautājums 

ir Finanšu komitejā un papildus jau ievākusi informāciju par šo jautājumu 

un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Jānis Trupovnieks) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada Sociālās pārvaldes sniegto maksas 

pakalpojumu cenrādi." 

 

18.§ 

Par Balvu novada pašvaldības izglītības iestāžu izdevumu tāmes apstiprināšanu 

savstarpējiem norēķiniem par izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem 

 

Ziņo Sandra Būdniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada pašvaldības izglītības iestāžu izdevumu 

tāmes apstiprināšanu savstarpējiem norēķiniem par 

izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem" 

 

19.§ 

Par izmaiņām Balvu sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas sastāvā 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

izmaiņām Balvu sadarbības teritorijas civilās aizsardzības 

komisijas sastāvā" 

 

20.§ 

Par grozījumiem Balvu sadarbības teritorijas Civilās aizsardzības komisijas nolikumā 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

grozījumiem Balvu sadarbības teritorijas Civilās 

aizsardzības komisijas nolikumā" 

 

21.§ 

Par izmaiņām Iepirkumu komisijas sastāvā 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

izmaiņām Iepirkumu komisijas sastāvā" 

 

22.§ 

Par grozījumiem Balvu novada Iepirkumu komisijas nolikumā 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

grozījumiem Balvu novada Iepirkumu komisijas 

nolikumā" 

 

23.§ 

Par Bērzkalnes pagasta pārvaldes vadītāja funkciju deleģēšanu 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bērzkalnes pagasta pārvaldes vadītāja funkciju 

deleģēšanu" 

 

24.§ 

Par dalību biedrībā “Latvijas Mūzikas izglītības iestāžu asociācija” 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

dalību biedrībā “Latvijas Mūzikas izglītības iestāžu 

asociācija”" 

 

25.§ 

Par grozījumiem Balvu novada Interešu izglītības programmu izvērtēšanas un 

mērķdotāciju sadales komisijas nolikumā 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

grozījumiem Balvu novada Interešu izglītības programmu 

izvērtēšanas un mērķdotāciju sadales komisijas nolikumā" 

 

Komitejas locekļi Marija Duļbinska, Jānis Trupovnieks, Aigars Pušpurs atstāj komitejas 

sēdi un vairs nepiedalās balsojumā.  

 

26.§ 

Par pieminekļa uzstādīšanu Balvos dzimušajai arfistei, arfas pasniedzējai Dzidrai Bražei 

(INFORMATĪVS). 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo un sīkāk paskaidro par pieminekļa uzstādīšanu Balvos dzimušajai 

arfistei, arfas pasniedzējai Dzidrai Bražei, lūdz R.Cibuli nokomentēt šo. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro par saņemto iesniegumu. Uzskata, ka varētu iesniegt 

priekšlikumu un izstrādāt METU konkursu, kur varētu lemt konkrētāk 

par šo jautājumu, jo ir vairāki tādi cilvēki, kas būtu pelnījuši uzstādīt 

pieminekli. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro par finansējumu, jo par to arī būtu jāsaprot, ka ne jau 

iesnieguma iesniedzējs meklēs, kur var rast attiecīgo finansējumu. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka būtu jāprasa viedoklis izglītotiem cilvēkiem, kas pārzin šo 

jautājumu, nevis pašiem jālemj. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka ar šādiem cilvēkiem būtu jāiepazīstina caur dažādiem 

pasākumiem. Ja iet runa par aleju, tad būtu jālemj par to un jāskatās visa 

novada kontekstā. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka šeit būtu jāiesaista muzejs, ka tā darbošanās pie šī jautājuma 

būtu svarīga. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka iesnieguma iesniedzējam tiks sagatavota atbilde. Šobrīd būtu 

aicinājums paskatīties, kā veicas tikko pieņemtajā lēmumā par METU 

konkursu un tad arī lemt tālāk. Uzdevums Kultūras pārvaldei nākošā gada 

sākumā atgriezties pie šī jautājuma lemšanas un runāt tālāk par to. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
11 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Informācija par pieminekļa uzstādīšanu Balvos dzimušajai 

arfistei, arfas pasniedzējai Dzidrai Bražei tiek pieņemta 

zināšanai 

 

27.§ 

Par Odesas reģiona Baltas pilsētas pašvaldības Ukrainā sadarbības piedāvājuma 

izskatīšanu (INFORMATĪVS). 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo un sīkāk paskaidro par Odesas reģiona Baltas pilsētas pašvaldības 

Ukrainā sadarbības piedāvājuma izskatīšanu. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Sīkāk paskaidro par sadarbības līguma projektu. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka sadarbības memorands laikam būtu labāk. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Jautā, vai pēc reformas šis ir pirmais līgums. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai un salabot līgumu un 

virzīt jautājuma izskatīšanu domes sēdes papildus darba kārtībā. 

 

Nolemj: 

Informācija par Odesas reģiona Baltas pilsētas pašvaldības 

Ukrainā sadarbības piedāvājuma izskatīšanu tiek pieņemta 

zināšanai. Virzīt un sagatavot jautājuma izskatīšanu domes 

sēdes papildus darba kārtībā. 

 

28.§ 

Par Balvu novada pašvaldības aģentūras “San-tex” reorganizāciju (INFORMATĪVS). 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo un sīkāk paskaidro par vēstuli, kas tika saņemta. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka nav 100% viedokļa, ko īsti darīt saistībā ar šo jautājumu. Īsti 

nesaprot, ko darīt un kā tad varēja būt pieņemts šāds viedoklis iepriekš 

neizvērtējot ekonomisko lietderīgumu. 

Izsaka viedokli Egons 

Strumpe: 

Skaidro, ka ekonomiskais lietderīguma izvērtējums netika veikts un 

mērķi var noformulēt savādāk. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka cilvēki gaida inovācijas. 
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Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā, vai deputāte A.Mežale uzskata, ka ir jāturpina šis ceļš, ka tiks 

veidota SIA. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro, ka pakalpojumus varēs sniegt tikai šos, kas ir iekļauti 

pieņemtajā lēmumā, ka ir nepieciešams šis izvērtējums. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, vai apmierina šobrīd tas pakalpojums un mērķi, kas ir uzstādīti, ja 

apmierina šie pakalpojumi un to kvalitāte, tad varam virzīties uz priekšu 

ar šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. Piedāvājums šobrīd iet uz priekšu, bet šis ir viens no 

veidiem, ko varētu darīt. Skaidro, ka pašvaldība apzinās visus riskus, bet 

uzskata, ka noteikti jāiet uz priekšu saistībā ar šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Egons 

Strumpe: 

Skaidro, ka juridiski būtu pareizi jānoformulē darba uzdevumi. Šobrīd 

būtu jāgatavo dokumenti un jāveic tirgus izpēte, lai saprastu, kas veiks šo 

ekonomisko izvērtējumu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai un tiek saņemts 

komitejas atzinums par sabiedrības ar ierobežotu atbildību izveidošanu. 

 

Nolemj: 

Informācija par Balvu novada pašvaldības aģentūras “San-

tex” reorganizāciju tiek pieņemta zināšanai un tiek saņemts 

komitejas atzinums par sabiedrības ar ierobežotu atbildību 

izveidošanu. 

 

29.§ 

Par izglītības iestāžu kvalitatīviem un kvantitatīviem rādītājiem (INFORMATĪVS). 

 

Izsaka viedokli Ieva 

Sīle: 

Sīkāk paskaidro par mērķdotāciju nepieciešamo finansējumu. 

Ziņo Inta Kaļva: Ziņo prezentē un sīkāk paskaidro par akceptiem izglītības kvalitātes 

jautājumos 2023./2024.gadā. Sīkāk paskaidro par izglītības skolu tīklu, 

mērķi izglītībā, kvalitātes sistēmu un procesiem, kvalitātes vadības 

pamatprincipiem, labas skolas kvalitātes kritērijiem, kritērijiem, kas 

svarīgi izglītības kvalitātes nodrošināšanā, izglītības kvalitātes 

kāpināšanu turpmāk, pārmaiņām mācību darba organizēšanā skolā, 

izglītības iestāžu pašvērtēšanu, kādai izpratnei jābūt izglītības iestādē, lai 

uzlabotu izglītību, kas jāmāk labam skolotājam, riski izglītībā novadā un 

monitoringa rīkiem, skolu tīkla efektivitātes monitoringa rīku, kas būtu 

jādara, uzstādījumi kvalitātes kritērijiem izglītībā, CE rezultātiem 

2022./2023.m.g. Komitejas loceklis E.Salmanis plkst.15.40 atstāj 

komitejas sēdi. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Lūdz deputātes A.Mežales un Izglītības pārvaldes redzējumu kā rīkoties 

ar šo. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. Skaidro, ka Krišjāņi, Viduči, Žīguri ir tās vietas, kas 

būtu jāizvērtē, kā arī šī gada periodā jāskatās par pirmsskolas izglītības 

iestādēm. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Anželika Ločmele: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Sīkāk paskaidro un jautā par internātu noslodzēm. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

 

Nolemj: 
Informācija par izglītības iestāžu kvalitatīviem un 

kvantitatīviem rādītājiem tiek pieņemta zināšanai. 

 

30.§ 

Par izglītības iestāžu telpu noslodzi un uzturēšanas izmaksām (INFORMATĪVS). 

 

Ziņo Tamāra Locāne: Ziņo un sīkāk paskaidro par izglītības iestāžu telpu noslodzi un 

uzturēšanas izmaksām. Skaidro, ka jādomā par visu kopumā. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro par finansiālo ieguvumu, jautā, kāpēc netiek runāts par citu PII 

slēgšanu - apvienošanu, kāpēc tagad tieši tiek uzsvērta Medņevas PII. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par skolu saglabāšanas kritērijiem, ka ir jānoformulē 

attieksme pret pedagogiem noslodzes ziņā. Skaidro, ja tiks pieņemts 

lēmums par skolu slēgšanu, ka tad ir jābūt skaidram redzējumam 

skolotājiem, kāpēc tiek pieņemts tāds lēmums un, kāpēc tiek uzturēta 

konkrēta iestāde. Uzskata, ka jābūt iespējami godīgākai attieksmei pret 

pedagogiem. 

Izsaka viedokli Tamāra 

Locāne: 

Skaidro, ka jāizvērtē par Kubulu PII nakts grupiņu. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā, kādi ir Izglītības pārvaldes priekšlikumi attiecībā uz internātiem. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Sīkāk paskaidro un skaidro, ka katrs gadījums ir jāvērtē atsevišķi. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par Krišjāņu filiāli. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Uzskata, ka nav racionāli tik lieli izdevumi attiecībā uz bērnu uzturēšanu. 

Skaidro, ka ir pret neracionālo domāšunu vairāku gadu garumā. Ierosina 

sarīkot iedzīvotāju sapulci, lai varētu saprast iedzīvotāju viedokli 

attiecībā uz šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk skaidro par Krišjāņu skolas ēku, ka pat, ja visas pagasta ēkas 

pārceļas, tāpat iestādē paliek daudz vietas. Sīkāk paskaidro par iestādes 

piemērošanu neracionāli. Skaidro, ka Izglītības pārvalde ir izrunājusies 

ar katru vecāku individuāli. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Skaidro, ka skolas direktore ir izrunājusies ar visiem vecākiem. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro to, kas satrauc šī iespējamā attieksme par tālākā pagasta 

nākotni. Jautājums ir, vai ir kaut kāda cerība par ēkas saglabāšanu. Jautā, 

vai tik sarežģīti noorganizēt sapulci ar iedzīvotājiem. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka šo jautājumu būtu nepieciešams sadalīt 2 daļās un nevajag 

vilkt jautājumu par filiāles slēgšanu. Skaidro, ka deputāts J.Trupovnieks 

jautāja par finansiālo situāciju pašvaldībā, par ko izpilddirektore sniegs 

savu ziņojumu. Aicina arī šo jautājumu nevilkt garumā un atrisināt pēc 

iespējas ātrāk. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro par sarunas nepieciešamību. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par izglītības īstenošanas vietu un nepiekrīt tam 

viedoklim, ka iedzīvotāji būs pret filiāles slēgšanu. Aicinājums būtu 

sadalīt 2 daļās un izlemt, kā kopīgi rīkoties un kā attīstīt Krišjāņu pagastu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto priekšlikumu - Pirms lēmuma pieņemšanas 

par turpmāko Bērzpils pamatskolas Krišjāņu filiāles un ēkas nākotni, 

domes priekšsēdētājam organizēt tikšanos ar Krišjāņu pagasta 

iedzīvotājiem, par ko komitejas locekļi nobalso ar 8 (Aldis Bukšs, 

Svetlana Pavlovska, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) balsīm 

par, pret - nav, atturas - nav. Nepiedalās balsojumā 4 - Iveta Arelkeviča, 

Ruta Cibule, Aija Mežale, Jānis Trupovnieks. Priekšlikums tiek 

apstiprināts. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto priekšlikumu - Turpināt, nekavējoties virzīt 

jautājumu par Bērzpils pamatskolas Krišjāņu filiāles slēgšanu, par ko 

komitejas locekļi nobalso ar 7 (Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Svetlana Pavlovska, Imants Slišāns, 

Jānis Vancāns) balsīm par, pret -nav, atturas 2 (Aldis Bukšs, Marija 

Duļbinska). Nepiedalās balsojumā - Iveta Arelkeviča, Aija Mežale, Jānis 

Trupovnieks. Priekšlikums tiek apstiprināts. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka tiks organizēta tikšanās ar Krišjāņu pagasta iedzīvotājiem par 

turpmāko Bērzpils pamatskolas Krišjāņu filiāles un ēkas nākotni un pēc 

tikšanās priekšlikums ir virzīt jautājumu izskatīšanai par Bērzpils 

pamatskolas Krišjāņu filiāles slēgšanu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai un tiek nolemts, ka tiks 

organizēta tikšanās ar Krišjāņu pagasta iedzīvotājiem par turpmāko 

Bērzpils pamatskolas Krišjāņu filiāles un ēkas nākotni un pēc tikšanās 
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priekšlikums ir virzīt jautājumu izskatīšanai par Bērzpils pamatskolas 

Krišjāņu filiāles slēgšanu. 

 

Nolemj: 

Informācija par izglītības iestāžu telpu noslodzi un 

uzturēšanas izmaksām tiek pieņemta zināšani un tiek 

nolemts, ka tiks organizēta tikšanās ar Krišjāņu pagasta 

iedzīvotājiem par turpmāko Bērzpils pamatskolas Krišjāņu 

filiāles un ēkas nākotni un pēc tikšanās priekšlikums ir 

virzīt jautājumu izskatīšanai par Bērzpils pamatskolas 

Krišjāņu filiāles slēgšanu. 

 

31.§ 

Par pašvaldības zemes vienību izvērtēšanu katastrofu pārvaldības centra būvniecībai 

Balvos (INFORMATĪVS). 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo un sīkāk paskaidro par ugunsdzēsēju depo būvniecību Balvos, ka 

tad, kad šis jautājums bija iekļauts darba kārtībā bija viena situācija un 

šobrīd ir praktiski cita situācija attiecībā uz šo jautājumu no Iekšlietu 

ministrijas. Ir nolemts nodot/piešķirt nekustamo īpašumu Ezera ielā 42 

un šobrīd Iekšlietu ministrija ir atsūtījusi šo iespējamo izvietojumu šī 

katastrofas centra būvniecībai un tur šobrīd ir par maz vietas un ir 

turpinātas sarunas ar blakus esošā nekustamā īpašuma īpašniekiem, kuri 

ir gatavi pārdot pašvaldībai zemi, lai šo katastorfu centru būvētu un ir 

saņemts arī novērtējums, bet ir viena problēma- izmantošanas veids šai 

zemei, ko varētu iegādāties neatbilst teritorijas plānojumam. Šim blakus 

esošajam zemes gabalam ir cits lietošanas mērķis - dzīvojamo fondu 

apbūve un teritorijas plānojums neparedz šāda veida būvniecību. 

Skaidro, ka protams var turpināt sarunu ar šo zemes īpašnieku, skaidro, 

ka ir saņemts piedāvājums iegādāties šo zemes gabalu par 60 000 eur, bet 

vērtējums šobrīd šim īpašumam ir 49 100 eur, bet nav zināms, vai 

īpašniece būs gatava pārdot šo zemes gabalu par šo summu un otrs, kas 

būtu jādara, lai varētu būvēt uz šī zemes gabala ir jāsniedz grozījumi 

teritorijas plānojumā, kas aizņem vismaz pus gadu. Skaidro, ka Iešlietu 

ministrijas Nekustamo īpašumu pārraudzības birojs piedāvā mainīt šo 

zemes gabalu un katastrofu centru būvēt Krasta ielā - teritorijā aiz bijušā 

gāzes kantora, bet tur arī nepieciešams kaut kāda daļa zemes no blakus 

esošā nekustamā īpašuma teritorijas būs nepieciešama. Ir jāsaprot, ko tad 

koncepruāli darīt. Ja priekšlikums būs šo jautājumu virzīt izskatīšanai 

domes sēdē un vienojamies par to, ka esam gatavi mainīt šī nekustamā 

īpašuma lokāciju, tad ir jānodot šis zemes gabals un vēlākais ir oktobris, 

novembris, kad ir jaizsludina iepirkums par projektēšanu un būvniecību 

un nākošajā gadā Iekšlietu ministrija ir gatava uzsākt projektēt un būvēt. 

Mēs no savas puses varam mēģināt pārliecināt, ka labākā vieta šai 

būvniecībai ir Ezera ielā un tas nozīmē, ka tuvākā pus gada laikā šādu 

lēmumu pieņemt nevaram, jo neviena institūcija neizsniegs tehniskos 

noteikumus, jo šī teritorija neatbilst šim lietošanas mērķim, kā rezultātā, 

mēs šajā būvniecības kartē netiksim iekļauti un tad ir retorisks jautājums, 

vai mēs vispār būsim iekļauti šajā kartē un Balvos varētu runāt par šāda 
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katastrofu centra būvniecību. Ir jāsaprot, ko tad īsti daram. Skaidro, ka 

arī šajā zemes gabalā, par ko šobrīd runājam ir lieli izaicinājumi, jo 

blakus esošajiem zemju īpašniekiem ir izbūvēti koka šķūnīši, kuriem 

noteikti nav bijusi būvatļauja, šī teritorija ir zemāka vismaz par pus metru 

nekā Balvi-Kuprava ceļš un to apzinās, ka iespējams tur tiks piebērta 

zeme un jautājums šobrīd arī ir no blakus dzīvojošajiem iedzīvotājiem, 

vai netiks appludināti viņu īpašumi. Vai mainam šo lokāciju, vai nē. Gan 

ūdens, gan kanalizācija ir abās šajās vietās, bet ar dažādām niansēm. 

Ministrija pati ir šo zemes īpašuma Krasta ielā piedāvājusi pašvaldībai šī 

centra būvniecībai, kur parādās šobrīd tas, ka šīs ēkas, kas tur ir 

uzbūvētas, nav legalizētas un līdz ar to, tas būs liels izaicinājums. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka no vienas puses izskatās, ka ir ļoti labs priekšlikums, bet no 

otras puses vai šobrīd netiks skarts kaut kā muižas apbūves teritorijas 

plānojums, kur tematiski tiek paredzēta cita darbība. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka tādu pašu jautājumu uzdeva Teritorijas plānotāja Valda 

Vancāne un šajā sarunā tika norunāts tas, ka, ja tiks skarts šis plānojums, 

tad tas nebūs ļoti būtiski, kā arī runājot ar deputātiem A.Pušpuru un 

J.Trupovnieku tika noskaidrots, ka pietiks zemes līdz tam skrituļošanas 

laukumam un vairāk nebūs nepieciešams. Skaidro, ka teritorijas 

plānojums tiks skarts, bet nebūtiski. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Lūdz sīkāk paskaidrot par ministrijas prasību, kas attiecas par 

izbraukšanu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka ugunsdzēsēji viennozīmīgi brauks uz Krasta ielu un policija 

varēs izbraukt uz Partizāņu ielu. Skaidro, ka pati ministrija ir 

paskatījusies to, ka Krasta ielas teritorijā pašiem ir ērtāk uzbūvēt šo 

katastofu pārvaldības centru. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka šāds lēmums veicinātu vieglāk pārbīdīt Brīvības ielu pa leju. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka tas to noteikti neveicinātu. Skaidro, ka tas skar daļu muižas 

apbūves teritoriju, bet tas ir ļoti tālu. Skaidro, ka šobrīd arī nav jāiegulda 

šie 50-60 000 eur, pie kam skaidro, ka arī teritorijas plānojuma maiņa ir 

4-8 000 eur. Skaidro, ka šobrīd varētu virzīt jautājumu izskatīšanai domes 

sēdē atcelt iepriekš pieņemto lēmumu un piešķirt šos zemes gabalus 

Krasta ielā. 

Izsaka viedokli 

Svetlana Pavlovska: 

Izsaka savu viedokli. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka būtu jāvienojas, jo māc bažas par to, kamēr mēs domāsim, 

tad tas vairs vispār nebūs nepieciešams. Skaidro, ka tuvākajās dienās ir 

paredzēta saruna ar Iekšlietu ministru. Skaidro, ka līdz domes sēdei esam 

gatavi iegūt vairāk informācijas, bet šobrīd saprot, ka deputāti nav pilnīgi 

kategeroski pret šādu lēmumu. Būtu nepieciešams sagatavot šo jautājumu 

izskatīšanai domes sēdē, izanalizēt un pieņemt lēmumu. Lūdz deputātus 

arī apskatīt šo piedāvāto zemes gabalu Krasta ielā. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Lūdz vēlreiz precizēt termiņus, ja viss notiks, kad īsti varētu sākties šī 

būvniecība. 
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Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu- skaidro, ka sen jau vajadzēja šim notikt, ka tas ir 

drošības jautājums Latgales pierobežā. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina sagatavot jautājumu izskatīšanai domes sēdē par lēmuma maiņu - 

atceļot iepriekš pieņemto lēmumu un pieņemt lēmumu par pašvaldības 

zemes vienību Krasta ielā katastrofu pārvaldības centra būvniecībai 

Balvos. 

 

Nolemj: 

Informācija par pašvaldības zemes vienību izvērtēšanu 

katastrofu pārvaldības centra būvniecībai Balvos tiek 

pieņemta zināšanai un tiek dots Finanšu komitejas 

atzinums sagatavot šo jautājumu izskatīšanai 28.09.2023. 

domes sēdē atceļot iepriekš pieņemto lēmumu un pieņemt 

lēmumu par pašvaldības zemes vienību Krasta ielā 

katastrofu pārvaldības centra būvniecībai Balvos. 

 

32.§ 

Par Eiropas Savienības Austrumu pierobežas plānoto programmu 

 

Ziņo Aldis Bukšs: Ziņo un sīkāk paskaidro par Eiropas Savienības Austrumu pierobežas 

plānoto programmu. Skaidro, ka šobrīd saskaņošanā līdz nākamajai 

ceturtdienai ir informatīvais ziņojums VARAM par atbalstu ES Austrumu 

pierobežas programmu konkurētspējas stiprināšanai, kur iet runa par 

īpašu, speciālo atbalstu no ES struktūrfondiem pierobežas reģioniem un 

var redzēt, ka Balvu pašvaldība jau ir iestartējusi veidošanā, jo tur ir 

pielikums, kur ir uzskaitīti infrastruktūras objekti, kuriem būtu 

nepieciešams finansējums, tur ir virkne ceļu un tiltu no Balvu novada, ka 

tas, kurš to izdarīja ir malacis. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Norāda, ka šajā veidošanā ir piedalījušies domes priekšsēdētāja vietniece 

S.Kapteine, Attīstības nodaļa un izpilddirektora vietnieks attīstības 

plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos J.Bubnovs. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka nezināja, cik nopietni Balvu novada pašvaldība ir 

iesaistījusies šajā jautājumā, bet vēlējās uzsvērt to, ka ir svarīgi sekot līdz 

tam, kas notiek un arī turpmāk notiks. Ierosina tuvāk iepazīties ar šo 

informatīvo ziņojumu, kas ir nosūtīts saskaņošanai un tālāk arī sekot līdzi 

šim procesam, lai mūsu intereses tur tiktu pārstāvētas un nodrošinātas. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka varbūt tur ir kaut kas pamainījies, ka daudzi projekti tur ir 

kvotēti un daļa projektu ir vispārīgā kārtā. Skaidro, ka no Plānošanas 

reģiona puses mēģinās vienoties un uzstāj par to, ka daļai projektu ir jābūt 

kvotētai, kā arī vienosies par investīciju programmām, bet pa lielam šīs 

programmas plānots startēt un sekot līdzi. Skaidrs, ka viens galvenais 

noteikums ir kvalitatīvs projekts. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

 

Nolemj: 
Informācija par Eiropas Savienības Austrumu pierobežas 

plānoto programmu tiek pieņemta zināšanai. 
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33.§ 

Par grozījumu Balvu novada domes 2023.gada 29.augusta lēmumā "Par metu konkursa 

"Balvu muižas un ezera krastmalas publiskās ārtelpas attīstība" žūrijas komisijas 

apstiprināšanu" lēmumā 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

grozījumu Balvu novada domes 2023.gada 29.augusta 

lēmumā "Par metu konkursa "Balvu muižas un ezera 

krastmalas publiskās ārtelpas attīstība" žūrijas komisijas 

apstiprināšanu" lēmumā" 

 

34.§ 

Par finansējuma piešķiršanu Kultūras iela 3A, Žīguri, Žīguru pagasts, daudzdzīvokļa ēkas 

jumta remontam 

 

Ziņo Olga Siņica: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  2 (Aldis Bukšs, Aija Mežale) 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

finansējuma piešķiršanu Kultūras iela 3A, Žīguri, Žīguru 

pagasts, daudzdzīvokļa ēkas jumta remontam" 

 

35.§ 

Par finanšu līdzekļu piešķiršanu ugunsgrēkā cietušajai Andra Babāna saimniecībai 

 

Ziņo Olga Siņica: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

finanšu līdzekļu piešķiršanu ugunsgrēkā cietušajai Andra 

Babāna saimniecībai" 

 

36.§ 

Par finanšu līdzekļu piešķiršanu ugunsgrēkā cietušajai Jāņa Čakāna saimniecībai 

 

Ziņo Olga Siņica: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

finanšu līdzekļu piešķiršanu ugunsgrēkā cietušajai Jāņa 

Čakāna saimniecībai" 

 

37.§ 

Par dalības maksas noteikšanu pasākumā “Balvu novada gada balva uzņēmējdarbībā 

2022" 

 

Ziņo Sandra Būdniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

dalības maksas noteikšanu pasākumā “Balvu novada gada 

balva uzņēmējdarbībā 2022"" 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 18:37 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītājs                                                                                     Sergejs Maksimovs 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                     Jūlija Korlaša 
 

 
 

 


